
Dozorčí rada A. C. Sparta Praha, 
Kovanecká 2405/27, Praha 9 

 
4. zasedání dozorčí rady 

Termín   Místo  Čas 

6. 12. 2021 Kancelář na Podvinném mlýně 18:30 

Přítomni: Bc. Jan Brothánek, Mgr. Josef Nepomucký 

Omluven: Jakub Řezníček 

Předseda dozorčí rady Bc. J. Brothánek zahájil schůzi v 18:45 a zkonstatoval, že schůze dozorčí 
rady (dále jen „DR“) je usnášeníschopná. 

1. Kontrola výpisů z bankovního účtu A. C. Sparta Praha: 
 
DR zkontrolovala výpisy z běžného účtu A. C. Sparta Praha do 7. 11. 2021 a 
zkonstatovala, že je potřeba, aby správní rada (dále jen „SR“) lépe popisovala 
odchozí platby 
 

2. Trenérské smlouvy trenérů A. C. Sparta Praha: 
 
-podle předložených smluv shledala DR nesrovnalost pouze u jedné. 
-SR už 3 měsíce uzavírá pracovní smlouvu s Lotfi Zaddem. 
 

3. Vyúčtování soustředění: 
 
Co se týká soustředění, tak ztrátové soustředění bylo pouze jedno a to v Jablonci 
nad Nisou, kdy SR proplatila všem sportovcům i pronájem sportovního areálu a 
cestovní náklady trenéra. Toto soustředění nebylo ani uvedeno mezi 
soustředěními, které A. C. Sparta Praha pořádalo a atleti si měli kompletně uhradit 
náklady sami. 
Správní rada v tomto případě zvýhodnila atlety tréninkové skupiny Remigia 
Machury na úkor dalších tréninkových skupin, kteří transparentně soustředění 
uhradili na běžný účet A. C. Sparta Praha. 

 
4. DR chválí SR za zprovoznění digitální kanceláře. 

 

5. DR chválí SR za přípravu nových stanov našeho klubu. Návrh stanov by měl být 
poslán všem řádným členům s voličským právem, aby se s nimi mohli všichni 
seznámit a případně vznést dotazy či své návrhy. 

 



6. DR žádá o dodržení aktuálních protiepidemiologických nařízení vlády ČR při konání 
valné hromady dne 15. 12. 2021 včetně dodržení rozestupů a prokázání očkování 
či prodělání Covid-19.  
DR doporučuje svolat valnou hromadu do sálu na stolní tenis místo do zasedací 
místnosti v UNYP Aréně. 

 

Zapsal: Mgr. Josef Nepomucký  


